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A viszonylag kis költségvetésb?l készül? Saul fia alkotói a kreativitással értek el sikert - mondta
el a Magyar Filmakadémia elnöke szerdán az M1 aktuális csatornán, ahol a most zajló 2.
Magyar Filmhétr?l is beszélt.

Novák Emil emlékeztetett: hat kategóriában 270 film versenyez a Magyar Filmdíjért keddt?l
vasárnapig a Cinema City MOM Parkban.

A szakember a bemutatott filmterméssel kapcsolatban kiemelte: az utóbbi néhány év a magyar
filmgyártás aranykorának számít, hiszen "nagyon gazdagon kapja a támogatást a filmipar".

Remélhet?leg nem kell ismét három évtizedet várni a következ? magyar Oscar-díjra, ehhez
azonban fontos egy jó szakembereket felmutatni képes filmipar - mutatott rá Novák Emil.

Siflis Zoltán, Balázs Béla-díjas rendez? a filmhéten is vetített, Örvényben cím?
dokumentumfilmjér?l szólva elmondta: az elmúlt 20-25 év történetét szeretné összefoglalni a
délvidéki magyarság szemszögéb?l. Mint emlékeztetett, a Vajdaságot ma már nem fenyegeti
háború, Szerbia megindult az európai integráció útján, az elvándorlás azonban továbbra is
súlyosan érinti a helyi magyarságot.

A délvidéki magyarok az elmúlt száz évben öt hullámban kényszerültek távozásra, és a kérdés
ma is az: menni vagy maradni - emlékeztetett Siflis Zoltán.

(MTI nyomán)
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